
درگذشت صداپیشه پیشکسوت
رضا عبدی، هنرمند رادیو درگذشت 
و روز یکش��نبه تشییع می شود. به 
گزارش »وطن امروز«، معاونت صدا 
در خبری اعلام کرد صدای »جمعه 
ایرانی« برای همیشه خاموش شد 
و رض��ا عبدی هنرمند رادیو دار فانی را وداع گفت. رضا 
عبدی گوینده، صداپیشه و بازیگر برنامه صبح جمعه رادیو 
صبح روز پنجشنبه 23 آبان درگذشت. بیشترین فعالیت 
وی به برنامه های صبح جمع��ه رادیو ایران بازمی گردد. 
پیکر زنده یاد عبدی یکشنبه 26 آبان ساعت 10 صبح از 
مقابل ساختمان شهدای رادیو به سمت بهشت زهرا)س( 

تشییع می شود.

 نیایش واره های منتظرانه
سیدمهدی شجاعی در بازار کتاب

سیدمهدی ش��جاعی 2 اثر تازه را 
با عنوان »چش��م انتظاری« و »خدا 
مال همه اس��ت« روانه بازار کتاب 
کرد. به گزارش مهر، س��یدمهدی 
شجاعی طباطبایی که چندی پیش 
گلایه هایی را درباره صادر نشدن مجوز انتشار مجموعه ای 
از داستان های کوتاه خود مطرح کرده بود، 2 اثر تازه خود 
را در قالب نیایش واره روانه بازار کتاب کرد. این دو اثر با 
عنوان »چشم انتظاری« و »خدا مال همه است« از سوی 
انتشارات کتاب نیستان روانه بازار کتاب شده است. کتاب 
چشم انتظاری که با گرافیک زیبای فرزاد ادیبی روانه بازار 
شده است مجموعه ای از نیایش واره های شجاعی با موضوع 
انتظار است که بخش عمده آن خطاب به امام زمان)عج( 
نوشته شده است. کتاب خدا مال همه است نیز مجموعه ای 
از دعاهایی است که شجاعی از زبان مخاطب عام و خطاب 
به پروردگار به نگارش درآورده است. شجاعی که پیش از 
این تجربه موفقی در تولید چنین متونی داشته است این بار 
نیز تلاش کرده این متون را در قالب گرافیکی تازه و بدیع 
به مخاطب عرضه کند که حاصل آن تولید کتاب هایی با 

قطع های متفاوتی شده است.

انتشار فراخوان سی و هشتمین 
جشنواره جهانی فیلم فجر

دبیرخان��ه جش��نواره جهان��ی فیلم فج��ر فراخوان 
را  س��ینمایی  روی��داد  ای��ن  دوره  سی و هش��تمین 
 منتش��ر کرد که بر این اس��اس جش��نواره س��ال ۹۹ از
 2۸ فروردی��ن در تهران آغ��از به کار می کند. به گزارش 
»وطن امروز«، سی و هشتمین دوره جشنواره جهانی فیلم 
فجر از تاریخ 2۸ فروردین تا ۵ اردیبهشت 13۹۹ به دبیری 
محمدمهدی عسگرپور نویسنده، کارگردان و تهیه کننده 
سینما در تهران برگزار می شود. شروع ثبت نام فیلم های 
متقاضی شرکت در این رویداد سینمایی در سایت جشنواره 
16 نوامبر 201۹ مصادف با 2۵ آبان ماه ۹۸ اس��ت و اول 
اسفندماه ۹۸ مهلت ثبت نام در سایت به پایان می رسد. 
همچنین صاحبان آثار تا روز پنجم اسفندماه مهلت دارند 
فیلم خود را به دفتر جش��نواره تحویل دهند. این رقابت 
سینمایی در بخش های اصلی و جانبی برگزار می شود که 
بخش های رقابتی آن ش��امل سینمای سعادت )مسابقه 
بین الملل( و جلوه گاه شرق )سینمای کشورهای آسیایی و 
اسلامی( است. تاریخ تکمیل تولید فیلم ها برای بخش های 
رقابتی باید سال های 201۹ و 2020 باشد. سی وهشتمین 
جشنواره جهانی فیلم فجر از 2۸ فروردین تا ۵ اردیبهشت 

13۹۹ برگزار می شود.

 فیلم های سینمایی روی پرده
چقدر فروختند؟

تازه تری��ن آم��ار ف��روش فیلم های س��ینمایی برای 
علاقه مندان منتشر ش��د. به گزارش باشگاه خبرنگاران 
جوان، تازه ترین آمار فروش فیلم های سینمایی و کم فروش 
و پرفروش ترین فیلم ها اعلام شد. بر این اساس، تاکنون، 
در مجم��وع »مطرب«  6 میلیارد و 330 میلیون تومان، 
»ماجرای نیمروز: رد خ��ون« ۵ میلیارد و ۷00 میلیون 
توم��ان، »هزارتو« 3 میلی��ارد و ۸00 میلی��ون تومان، 
»مس��خره باز« 3 میلیارد و ۴00 میلیون تومان، »کلوپ 
همسران« 3 میلیارد و 200 میلیون تومان، »مردی بدون 
سایه« یک میلیارد و ۷00 میلیون تومان، »چشم و گوش 
بسته« یک میلیارد و ۵00 میلیون تومان، »درخونگاه« 
یک میلیارد و ۴۵0 میلیون تومان، »سال دوم دانشکده 
من« یک میلیارد و ۵0 میلیون تومان، »خانه پدری« ۷00 
میلیون تومان، »پیلوت« 633 میلیون تومان، »سمفونی 
نهم« 310 میلیون تومان، »منطقه پرواز ممنوع« 22۵ 
میلیون تومان، »تورنادو« 160 میلیون تومان و »بنیامین«   

13۵ میلیون تومان فروش داشته اند.

کنسرت عصار در تالار وزارت کشور
سید علیرضا عصار، خواننده موسیقی 
پاپ کشورمان روزهای 2۷ و 2۸ آذر 
تازه ترین کنس��رت خود را در تالار 
بزرگ وزارت کش��ور برگزار خواهد 
کرد. به گزارش مهر، علیرضا عصار، 
خواننده موس��یقی پاپ کشورمان روزهای 2۷ و 2۸ آذر 
تازه ترین کنسرت خود را در تالار بزرگ وزارت کشور برگزار 
خواهد کرد. در این کنسرت که به همت موسسه »آوای 
هنر« میزبان مخاطبان اس��ت، قطعات آلبوم »جز عشق 
نمی خواهم«، تک آهنگ ها و دیگر قطعات خاطره انگیز او به 
رهبری ارکستر، پویا نیکپور اجرا خواهد شد. علیرضا عصار، 
خواننده موسیقی پاپ کشورمان تازه ترین تک آهنگ خود با 
نام »دلتنگ« را در فضای مجازی پیش روی مخاطبانش 
قرار داد. در این قطعه که در اختیار مخاطبان قرار گرفته 
افشین مقدم ترانه سرا، علیرضا افکاری آهنگساز و سعید 

زمانی تنظیم کننده گروه اجرایی را تشکیل می دهند.

وداع

کتاب

فرهنگ و هنر

سینما

موسیقی

حضرت محمد)ص(:
 کسی که نماز را از وقتش تأخیر بیندازد، )فردای قیامت(

به شفاعت من نخواهد رسید

تهیه کننده مجموعه »دورهمی« درباره دلایل مهران 
مدیری، مجری این برنامه برای بازگشت این مجموعه به 
تلویزیون و زمان بندی آغاز ضبط و پخش س��ری جدید 
این مجموع��ه توضیحاتی ارائه کرد. ب��ه گزارش »وطن 
امروز«، پس از آنکه خبرهای ضد و نقیضی از بازگش��ت 
مهران مدیری با برنامه دورهمی به قاب تلویزیون منتشر 
شد، بالاخره روز گذشته سیدمصطفی احمدی، تهیه کننده 

برنامه تلویزیون��ی »دورهمی« درباره تولید و پخش 
س��ری جدید این مجموعه ب��ا وجود اعلام قطعی 
منتفی شدن دنباله آن، به مهر گفت: با توجه به 
اس��تقبال کم نظیر بینندگان عزیز از چند سری 
قبل برنامه »دورهمی«، همچنین پیشنهاد سازمان 
صداوس��یما و تأکید مهران مدیری مبنی  بر آنکه 

برنامه ای تولید ش��ود که همه مردم در 
سراسر کشور بدون پرداخت هزینه 
امکان دسترس��ی به آن را داشته 
باش��ند و باعث بهتر شدن حال 
مردم ش��ود، تصمیم گروه بر آن 
شد که تولید »دورهمی« برای 
پخش از تلویزیون را مجدداً آغاز 
کنیم. احمدی در این گفت وگو 
در تش��ریح اینکه سری جدید 
»دورهم��ی« قرار اس��ت با چه 

تغییراتی آماده نمایش شود، اظهار 
ک��رد: »دورهم��ی« در حال حاضر با 

هم��ان س��بک و س��اختار قدیمی به 
آنتن بازمی گردد و با تشکیل اتاق فکر 
مشغول ایده پردازی برای اضافه کردن 

بخش های جذاب و گوناگون به برنامه هستیم که بتدریج 
در طول کار انجام خواهد ش��د. وی همچنین در پاس��خ 
به ش��روع ضبط این مجموعه عنوان کرد: بزودی ضبط 
و تصویرب��رداری مجموعه را آغاز می کنیم و »دورهمی« 
طی یک یا 2 هفته آینده روی آنتن شبکه نسیم می رود. 
طی بیش از 30 سال فعالیت هنری مهران مدیری، همواره 
ش��اهد نوآوری و ارائه س��بک های گوناگون از ایشان در 
کارهای مختلف بوده ایم که مورد توجه مردم هم 
قرار گرفته و در سری جدید برنامه »دورهمی« 
هم این اتفاق تکرار خواهد شد. این اتفاقات در 
ش��رایطی رخ می دهد که پیش از این مهران 
مدیری در حال ضبط برنامه »شب نش��ینی« 
ب��ا همان حال و ه��وای برنام��ه »دورهمی« و 
البت��ه برای پخش در ش��بکه نمایش 
خانگی بود که در برخی از رسانه ها 
اعلام شد این برنامه با شکایت 
صداوسیما به حالت تعلیق در 
آمده است و با وجود اینکه تیزر 
قسمت اول آن نیز در فضای 
مجازی منتشر شده بود اما در 
نهایت هیچ گاه منتشر نشد، 
البته واقعیت این است که با 
توجه به ش��رایط فعلی شبکه 
نمایش خانگی، احتمال موفقیت 
برنامه هایی شبیه به »دورهمی« 
در آنها بش��دت کم است و همین 
موضوع نیز در ترغیب مدیری برای 
بازگشت به رسانه ملی موثر بوده است.

پاسخ »مارک رافالو« به اسکورسیزی برای کمک 
به س��ینماگران جوان با واکنش تند »پل شریدر« 
روبه رو ش��د. به گزارش »وطن امروز«، در حالی که 
م��ارک رافالو از جدیدتری��ن چهره هایی بود که به 
اظهارات اسکورسیزی در نقد فیلم های ابرقهرمانی 
و تولی��دات کمپانی مارول پاس��خ داد و خواس��تار 
ایجاد صندوق ملی کمک ش��د، این پاسخ به مذاق 
»پلُ شریدر« فیلمساز قدیمی و سرشناس خوش 

نیامد و آن را احمقانه خواند! مارک رافالو بازیگر نقش »هالک« 
در سینمای مارول در گفت وگویی اظهار کرد: »اگر در دنیایی 
زندگی می کنیم که اقتصاد تعیین کننده ارزش جامعه است پس 
آن کسی که بزرگ ترین ها را بسازد، حاکم خواهد بود و آنها سعی 
می کنند بارها و بارها همین کار را تکرار کنند. ما باید یک بودجه 

ملی در اختیار داشته باشیم که از هنر حمایت کند 
و ب��ه آنهایی پول بدهد که می خواهند نوع دیگر 
س��ینما را مورد توجه قرار دهند. خیلی دوست 
داشتم اسکورسیزی خودش چنین صندوق ملی 
را تشکیل دهد و به جوانان و استعدادهای جدید 
اجازه کار بدهد تا هنر حکفرما شود«. در همین 
حال »پل شریدر« وارد این بحث شده و با متنی 
که در صفحه فیسبوکش منتشر کرده نوشته است: 
هرگز مارک رافالو را ملاقات نکرده ام و قرار نیست از واژه احمق 
برای خطاب کردن او استفاده کنم  اما این واقعا احمقانه است.  پل 
شریدر ۷3 ساله فیلمنامه نویس، کارگردان و منتقد موفق آمریکایی 
و نویسنده شماری از فیلمنامه های اسکورسیزی از جمله »راننده 

تاکسی«، »آخرین وسوسه مسیح« و »گاو خشمگین« است.

سیدعباس صالحی همزمان با آغاز هفته کتاب به 
ارائه آمارهایی تازه در ارتباط با میزان مطالعه در کشور 
پرداخت. به گزارش »وطن امروز«، صالحی در آیین 
اختتامیه  نخستین جشنواره  میراث مکتوب رضوی 
گفت: وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، پیمایش های 
علمی متع��ددی با عناوین مختلف دارد که یکی از 
این پیمایش ها، در ارتباط با مصرف کالاهای فرهنگی 
است اما موج سوم این پیمایش هنوز منتشر نشده 

اس��ت. صالحی با اشاره به برخی آمارهای استخراج شده از این 
پیمایش اظهار کرد: میزان سرانه  مطالعه در کشور، مطابق این 
پیمایش ملی حدود یک ونیم ساعت مطالعه در هفته و روزانه 13 
دقیقه است. این آمار تقریباً مشابه آمار سال ۹۴ ما در ارزش ها 

و نگرش های ایرانیان است و هنوز مصرف کتاب و 
سرانه  مطالعه ما به صورت میانگین تغییری نکرده 
اس��ت. با وجود اینکه در چند سال گذشته، روند 
استفاده از فضای مجازی بشدت افزایش یافته اما 
در طول این سال ها رقم مطالعه ، حفاظت شده و 
کمی هم پیشرفت داشته و نشان دهنده این است 
که مجموعه  تحرکاتی که اتفاق می افتد، حداقل در 
صیانت از رقم موثر بوده است. او همچنین از روند 
رو به رشد جریان مطالعه کتاب های الکترونیک خبر داد و گفت: 
1۹/2 درصد کل پاس��خگویان اعلام کرده اند کتاب الکترونیک 
 می خوانن��د. در بین افرادی ک��ه اهل مطالعه بودند هم بیش از

۴2/۴ درصد اعلام کردند این کتاب ها را می خوانند. 

پاسخ کوبنده همکار اسکورسیزی به یکی از منتقدان خالق »راننده تاکسی«:

چرا مهران مدیری بعد از شبکه نمایش خانگی دوباره سراغ تلویزیون آمد؟پیشنهادت احمقانه است!

»دورهمی« جدید از آذر

وزیر ارشاد از تازه ترین آمارها درباره سرانه  مطالعه  کشور گفت

وزانه 13 دقیقه! ر
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شنبه 25 آبان 1398
وطن امروز     شماره 2791

عباس اس�ماعیل گل: »محمود پاک نیت« بازیگر پیشکسوت 
 س��ینما و تلویزیون، این روزها 2 سریال تلویزیونی به نام های

»به رنگ خاک«  و »حکایت های کمال« را از شبکه های یک 
و 2س��یما روی آنت��ن دارد و از س��وی دیگر بتازگی بازپخش 
چندباره سریال یوسف پیامبر)ص( به کارگردانی مرحوم سلحشور 
که پاک نیت در آن به ایفای نقش پرداخته، با استقبال مخاطبان 
در تلویزیون به پایان رس��ید به همین بهانه »وطن امروز« در 
گفت وگویی  با این بازیگر سرشناس پیرامون فعالیت های اخیر 
او و استقبال از سریال قدیمی یوسف پیامبر و وضعیت فعلی 

سینما و تلویزیون گفت وگو کرد.
***

 جناب پاك نیت! ش�ما این روزها 2 سریال جدید روی آنتن 
تلویزیون دارید که یکی از مجموعه ها با عنوان »حکایت  کمال« 
داستان های قدیمی دهه 40 را برای نوجوانان روایت می کند و 
از قضا مورد اس�تقبال خانواده ها نیز قرار گرفته است؛ درباره 
این سریال توضیح می دهید و اینکه چطور شد حضور در این 

مجموعه را که محور اصلی آن یک نوجوان است پذیرفتید؟
روز نخس��تی که فیلمنامه را خواندم، بخوبی متوجه شدم 
خاطرات نوستالژیک مردم در دهه های ۴0 و ۵0 با هنرمندی 
خاصی نوشته شده است. همان طور که اطلاع دارید فیلمنامه 
این س��ریال از یک کتاب نفیس که جایزه هم گرفته اقتباس 
شده و نویسنده توانسته بخوبی داستان های کتاب را در قالب 
فیلمنامه روایت کند که مخاطبان را جذب خود کند به طوری 
که مخاطبان با تماشای این سریال، زندگی لذت بخش خانوادگی 
آن دوران را ک��ه مبتنی بر عش��ق ورزی��دن اعضای خانواده با 

دورهمی های ساده بود از نمای نزدیک لمس می کنند.
   سریال های زیادی بر اساس خاطرات قدیمی  تاکنون ساخته 
شده، به نظر شما وجه تمایز »حکایت های کمال« با سریال های 

مشابه خود )به لحاظ روایت قصه( چیست؟
مهم ترین ویژگی سریال »حکایت های کمال« در فیلمنامه آن 
نهفته است که در عین سادگی داستان، جذابیت هایی را برای 
مخاطب به ارمغان می آورد و از آنجا که این روزها با گسترش 
زندگی ماشینی، اعضای خانواده در دورهمی های خود با تلفن های 
 همراه ش��ان سرگرم هستند، دغدغه تمام عوامل این مجموعه

بوده که نش��ان دهیم همچنان می توان در دورهمی های خود 
بدون نیاز به وس��ایل امروزی، ش��اد و سرگرم بود و در نتیجه 

کانون گرم خانواده حفظ شود.
   سریال »به رنگ خاك« را هم این روزها روی آنتن شبکه یک 

سیما دارید؛ درباره این سریال هم توضیح می دهید؟
س��ریال »به رنگ خاک« به کارگردانی حس��ن لفافیان که 
این روها از شبکه یک پخش می شود راوی قصه زندگی مردم 
خونگرم جنوب کشور اس��ت. این مجموعه هم سعی کرده با 
روایت قصه های جذاب از نگاه جامعه امروزی به اهمیت کانون 
گرم خانواده بپردازد که امیدوارم این اتفاق هم در نتیجه سریال  

رخ دهد.
   س�ریال محبوب »یوس�ف پیامبر« به کارگردانی زنده یاد 
سلحشور هم بتازگی تکرار چندین باره اش از تلویزیون پخش 
شد و همان طور که قابل پیش بینی بود این بار هم با استقبال 
بالای مخاطبان مواجه شد به طوری که تعداد مخاطبان آن از 
برخی سریال های جدید شبکه های مختلف هم بیشتر بود؛ به 
نظرشما راز ماندگاری و محبوبیت این سریال پس از بارها پخش 

شدنش چیست؟
اول اینکه مردم ما همیشه به سریال های تاریخی علاقه دارند، 
دوم اینکه قصه ای که قرآن هم بسیار روی زیبا بودنش تاکید دارد 
وقتی توسط یک هنرمند متعهد)فرج الله سلحشور( به زیبایی 
روایت می ش��ود به تماشایی تر شدن اثر کمک می کند و برای 
چندمی��ن بار ارزش دیدن دارد. در یک کلام اگر بخواهم حق 
مطلب را ادا کنم باید به قول مرحوم سلحشور بگویم »ساخت 
این س��ریال  برای همه عوامل ی��ک کار دلی بود که خود خدا 

قدرتش را نیز به بازیگر و فیلمساز می دهد«.
   درباره دلیل استقبال بالای مردم از این اثر پس از گذشت
10 سال از ساختنش توضیح می دهید؟ آیا بتازگی در این باره 

اتفاق جالبی برای تان افتاده که انتظارش را نداشته باشید؟
طی س��ال های اخیر از مخاطبان این س��ریال  ش��اهد ابراز 
محبت به بازیگران سریال بوده ام که این محبت مردم همچنان 
به بازیگران آن ادامه دارد. بتازگی در فروشگاهی مشغول خرید 
بودم که یک مرد میانسالی با یک شوق عجیبی به سمتم آمد و 
در حین اینکه  شانه هایم را می بوسید، گریه می کرد و می گفت 
من پس از آنکه ۸ بار این س��ریال را تماش��ا کردم، همچنان با 

بغض و شوق این سریال را پیگیری می کنم.
   جناب پاك نیت! شاید پس از گذشت 10 سال از ساخت این 
مجموعه راحت تر بتوانید بگویید تاثیرگذارترین و محبوب ترین 

سکانسی که برای ش�ما خاطره ساز شد، 
کدام است؟

تم��ام س��کانس های س��ریال برای��م 
لذت بخش و خاطره ساز است اما سکانس 
س��خت و فوق احساس��ی دی��دار حضرت 
یعقوب)ع( و حضرت یوسف)ع( نه تنها برای 
من، بلکه برای تمام مخاطبان مهم ترین و 
جذاب ترین صحنه سریال بود؛ این سکانس 
سختی های خاص خود را داشت و عوامل 
2 روز کام��ل درگیر ضبطش بودند تا این 
صحنه را به بهترین شکل روایت کنند که 
خدا را ش��کر این سختی ها مثمرثمر واقع 

شد. این سکانس توانست جای خودش را در دل مخاطبان پیدا 
کند. در مجموع می توانم بگویم شخصا هر گاه به این سکانس 
فکر می کنم، احوالاتم دگرگون می شود و شاید هنوز هم تحمل 
تماشای سکانس دیدار حضرت یعقوب با یوسف را نداشته باشم.

   انگار علاقه شخصی شما به سریال های تاریخی موجب شده 
اغلب کارگردانان شما را برای حضور در مجموعه های تاریخی 
انتخاب کنند که ش�اید این مسأله دلیل حضورتان در سریال 

تاریخی »جشن سربرون« به کارگردانی مجتبی راعی است!
البته من به عنوان بازیگر به حضور در تمام آثار با انواع و اقسام 
ژانرها علاقه مندم اما برخی موارد شرایط طوری پیش می رود 

ک��ه حضورم در برخی س��ریال ها با ژانری 
خاص پررنگ تر می ش��ود که این مسأله از 
نظر حرفه ای چندان بد هم نیست اما سعی 
می کنم خود را به عنوان بازیگر محصور به 

یک گونه خاص نکنم.
  درب�اره نق�ش خ���ود در س���ریال

»جشن سربرون« توضیح می دهید؟
این سریال که مدتی است فیلمبرداری اش 
آغاز شده،  به دوران مظفرالدین شاه و پیروزی 
مشروطه خواهان می پردازد که داستان اصلی 
در میان عش��ایر روایت می شود و من هم 
نقش »فتح الله خان« را که یک فرد جاه طلبی 
است به عهده دارم  که فتح الله خان در داستان سریال همراه 
با حاکم فارس مسیر قصه را پیش می برد و البته در بخشی از 
قصه، مخاطب شاهد رخ دادن اتفاق های تاثیرگذار از سوی این 
شخصیت خواهد بود که جزئیات بیشتر را  بهتر است از قاب 

تلویزیون تماشا کنید.
   ح�الا که صحبت از س�ریال های تلویزیون ش�ده اس�ت، 
می خواهم بدانم تاکنون پیش آمده از ایفای نقش در سریالی 

پشیمان شده باشید؟
در این باره چیز خاصی به ذهنم نمی رس��د اما همیشه این 
حس��رت را می خورم که 2 سریال از مجموعه هایی که در آنها 

بازی کرده ام، آنطور که حقش بوده است دیده نشده اند و واقعا 
دلم برای شان می سوزد. یکی از سریال ها سریال »پشت کوه های 
بلند« به کارگردانی امرالله احمدجو، سازنده اثر تحسین شده 
»روزی روزگاری« اس��ت؛ سریالی که آنقدر به لحاظ داستانی 
ج��ذاب ب��ود که همان موقع به امرالله گفت��م این مجموعه با 
اس��تقبال بیشتری نسبت به »روزی روزگاری« روبه رو خواهد 
بود اما متاسفانه به خاطر بی تدبیری رخ داده در زمان پخش، 
ای��ن مجموعه به خاطر همزمانی پخش با ایام مس��ابقات جام 
ملت های اروپا حیف و میل شد که موجب دلسردی سازنده اثر 
و تمام عواملی شد که چندین ماه در شهرهای مختلف زحمت 

تولیدش را کشیده بودند.
مجموعه دیگری که هم می توانست بهتر از اینها دیده شود، 
سریال »روشن تر از خاموشی« است؛ سریالی در وصف بزرگی 
چون »ملاصدرای شیرای« عارف بزرگ ایرانی که می توانست 
مخاطب بیشتری را جذب خود کند. این سریال با ترکیبی از 
بازیگران سرشناس و پیشکسوتی چون علی نصیریان، جمشید 
مشایخی، محمدعلی کشاورز و... اثری باکیفیت از آب در آمد اما 

متاسفانه این اثر هم فدای زمان پخش نامناسب شد.
   صحبت های مان درباره سریال های تلویزیونی را با سریال 
حضرت موسی)ع( که مرحوم سلحشور قصد ساختنش را داشته 
و اکنون به جمال شورجه سپرده شده به پایان ببریم؛ آیا تاکنون 

درباره حضورتان در این سریال با شما صحبتی شده است؟
تا این لحظه هیچ صحبت رس��می ای با بنده درباره سریال 
حضرت موسی)ع( نشده است، البته آن زمان مرحوم سلحشور 
درباره انگیزه اش درباره ساخت سریال »حضرت موسی« با بنده 
صحبت هایی می کرد که متاسفانه فرصتی نشد که ایشان این 
اثر را بس��ازد و حالا هم که ساخت آن به آقای شورجه سپرده 
شده، ایشان هم در بستر بیماری است که امیدوارم با بهبودی 
وی، هر چه سریع تر این اثر فاخر ساخته شود و اگر به من هم 

پیشنهاد حضور داده شود با افتخار می پذیرم.
   کمی از فضای س�ریال های تلویزیون فاصله بگیریم؛ شما 
یک تجربه موفق در یک س�ریال پرمخاطب نمایشی خانگی 
)ش�هرزاد( در کارنامه کاری خود دارید؛ از آنجا که این روزها 
حرف و حدیث فراوانی درباره دس�تمزدهای بالای عوامل در 
سریال های نمایش خانگی نسبت به تلویزیون مطرح می شود، 

شما در این باره توضیح می دهید؟
نمی دانم این ذهنیت از کجا آمده که بازیگران برای حضور در 
سریال های نمایش خانگی دستمزد به مراتب بیشتری نسبت به 
ایفای نقش در تلویزیون دریافت می کنند اما درباره دستمزدم در 
سریال پرمخاطب و جذاب شهرزاد می توانم بگویم که دستمزدم 
در این سریال تا حدودی کمتر از دستمزدم در تلویزیون بوده 
است و واقعا درباره این موضوع اطلاع دقیقی ندارم که بخواهم 

بیشتر از این اظهارنظر کنم.
   آقای پاك نیت! به نظر می رسد خودتان به حضور در سریال ها 
بیشتر تمایل دارید تا فیلم هایی سینمایی و مخاطب کمتر شاهد 

حضور شما در فیلم هایی سینمایی است.
اینکه حضورم در فیلم هایی سینمایی کمتر است تنها به دلیل 
مشغله هایی است که بازی در سریال ها برایم به وجود می آورد، 
زیرا نمی توانم حضور در سریال های فاخر و خوب را رد کنم و 
منتظر بمانم یک فیلم سینمایی که فیلمنامه اش را بپسندم به 
بنده پیشنهاد شود و البته این مسأله موجب می شود شرمنده 
محبت برخی فیلمس��ازان کاربلد ش��وم که آخرین نمونه اش 
پیشنهاد آقای حاتمی کیا برای حضور در فیلم جدید »خروج« 
بوده که متاسفانه به خاطر مشغله حضور در سریال های تلویزیونی 

توفیق حضور در این اثر را نداشتم.
   در مجموع وضعیت این روزهای س�ینمای ایران را چطور 

ارزیابی می کنید؟
متاسفانه شاهد آن هستیم که این روزها مبتذل ترین آثار را 
به عنوان »کمدی« روی پرده می برند و حتی برخی ها عنوان 
می کنن��د مردم چون به این آث��ار می خندند پس آثار موفقی 
هستند اما این نوع خنداندن مردم مانند خوردن بیش از حد 
غذاهای فست فودی است که آسیب های وحشتناکش در آینده 

نمایان می شود.
درباره آسیب های فعلی هم که باید گفت با این روند برخی 
خانواده ها را از س��ینما دور می کنیم به  طوری که پدر خانواده 
رویش نمی شود برخی آثار کمدی سینما را با اعضای خانواده اش 
تماشا کند و متاسفانه برخی فیلم های کمدی دارند به مسیر 
برخی فیلم های مبتذل قبل از انقلاب می روند که برای خنداندن 
لحظه ای مردم هر کاری می کنند. در مجموع امیدوارم با همفکری 
و همکاری هنرمندان و مسؤولان فرهنگی روزی فرا برسد که پدر 
خانواده با خیالی آسوده همراه اعضای خانواده اش برای تماشای 

یک کمدی سالم به سینماها برود.

گفت و گوی »وطن امروز« با محمود پاك نیت به بهانه پخش 2 سریال تازه از او

شوق ادامه دار بینندگان یوسف)ع(
به دلیل مشغله کاری در »خروج« حاتمی کیا نیستم! 

س�کانس س�خت و فوق احساسی 
دی�دار حضرت یعقوب)ع( و حضرت 
یوس�ف)ع( نه تنها برای م�ن، بلکه 
ب�رای تمام مخاطب�ان مهم ترین و 
جذاب ترین صحنه سریال بود؛ این 
سکانس سختی های خاص خود را 
داش�ت و عوامل 2 روز کامل درگیر 
ضبطش بودند ت�ا این صحنه را به 

بهترین شکل روایت کنند


